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Αθήνα, 28/1/98

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης δέχθηκε σήμερα στις 1200 το 
μεσημέρι, στο Μέγαρο Μαξίμου, σε μια πρώτη συνάντηση γνωριμίας, 
την 15μελή Οργανωτική Επιτροπή Ολυμπιακών Αγώνων - Αθήνα 2004 
με επικεφαλής τους Πρόεδρο και Διευθύνοντα Σύμβουλο κυρίους 
Στρατή Στρατήγη και Κώστα Μπακούρη. Στη συνάντηση μετείχαν επίσης 
και τα μέλη της Διυπουργικής Επιτροπής (ο υπουργός Πολιτισμού 
Ευάγγελος Βενιζέλος και οι υφυπουργοί Εθνικής Οικονομίας Χρήστος 
Πάχτας, ΠΕΧΩΔΕ Χρήστος Βερελής και Αθλητισμού Ανδρέας Φούρας), 
η οποία έχει συσταθεί με απόφαση του Πρωθυπουργού για την 
εποπτεία της διοργάνωσης των Ολυμπιακών Αγώνων.

Απευθυνόμενος στα μέλη της Οργανωτικής Επιτροπής, ο 
Πρωθυπουργός, μεταξύ άλλων,:
• Χαρακτήρισε τη διοργάνωση των Ολυμπιακών Αγώνων ως σημαντικό 

διεθνές γεγονός και ως ένα εγχείρημα εθνικών διαστάσεων, το οποίο 
υπερβαίνει τα όρια μιας κυβέρνησης και μιας συγκεκριμένης 
κοινοβουλευτικής πλειοψηφίας.

• Τόνισε ότι στόχος της διοργάνωσης πρέπει να είναι η ανάδειξη της 
Ελλάδας. Συγκεκριμένα, ο Πρωθυπουργός επεσήμανε ότι:

=>Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι μια μεγάλη ευκαιρία να ενισχύσουμε τη 
διεθνή θέση μας, να προβάλουμε τα θέματα της χώρας, να 
δημιουργήσουμε φιλίες, να αυξήσουμε τη διασύνδεσή μας με όλες τις 
χώρες του κόσμου.

=>Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι μια ευκαιρία να δώσουμε σ’ αυτούς τους 
αγώνες ένα νέο πνεύμα, να προσπαθήσουμε να φύγουμε από την 
εμπορευματοποίηση, να θυμηθούμε τα ιδανικά της ευγενούς άμιλλας, 
τα οποία γεννήθηκαν εδώ σ’ αυτό τον τόπο.

=>Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι για τον τόπο μας μια ευκαιρία για μεγάλα 
έργα υποδομής, για οικονομική ανόρθωση, για την ανάπτυξη.

=>Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι η ευκαιρία να δείξουμε και ένα άλλο 
πρόσωπο: Το πολιτιστικό πρόσωπο της χώρας και το πολιτιστικό 
περιεχόμενο που πρέπει να έχει ο Ολυμπισμός.

• Υπογράμμισε ότι χρειάζεται να προχωρήσει άμεσα η 
πραγματοποίηση των σχεδίων για τη διεξαγωγή των Ολυμπιακών 
Αγώνων, ώστε η όλη προετοιμασία να γίνει κατά ένα τέτοιο τρόπο 
που να αποδώσει στη χώρα.

• Έδωσε ιδιαίτερη έμφαση στην ανάγκη για απόλυτη διαφάνεια και 
απόλυτο έλεγχο όλων των πραγματοποιουμένων έργων. “Η γυναίκα



του Καίσαρα δεν πρέπει να είναι μόνο τίμια, πρέπει να φαίνεται 
κιόλας” τόνισε χαρακτηριστικά.

• Στάθηκε ιδιαίτερα στον προβληματισμό της Κυβέρνησης για τη 
στελέχωση της Οργανωτικής Επιτροπής. Η σύνθεση της Επιτροπής 
καθορίστηκε με κριτήρια την ικανότητα, την εμπειρία, την επάρκεια και 
την ακεραιότητα, τόνισε.

• Επεσήμανε ότι η σύνθεση της Οργανωτικής Επιτροπής δεν 
καθορίστηκε βάσει των αναγκών διακομματικής εκπροσώπησης και 
εκπροσώπησης φορέων. Η εκάστοτε πολιτική συγκυρία θα 
αποτελούσε, ενδεχομένως, ανασταλτικό παράγοντα για την 
αποτελεσματική λειτουργία της. ΓΓ αυτό και η σύνθεση των μελών της 
Οργανωτικής Επιτροπής εγγυάται την επιτυχία στο έργο της, το οποίο 
ανάγεται σε εθνική υπόθεση, που, κατ’ ουδένα τρόπο, δεν πρέπει να 
υποταχθεί σε κομματικές σκοπιμότητες, είπε χαρακτηριστικά.

• Τόνισε ότι μια τέτοια εκπροσώπηση θα εξασφαλιστεί και στην Εθνική 
Επιτροπή Ολυμπιακών Αγώνων, η οποία θα παρακολουθεί την 
προετοιμασία, θα εκφέρει -όταν χρειάζεται- συστάσεις και θα εκτιμά το 
έργο το οποίο πραγματοποιείται. Η Εθνική Επιτροπή έχει να 
διαδραματίσει ιδιαίτερα σημαντικό ρόλο στην προσπάθεια 
συστράτευσης όλων των πολιτικών, κοινωνικών και παραγωγικών 
δυνάμεων του τόπου για την επιτυχία της Ολυμπιάδας.

• Αποσαφήνισε ότι η Οργανωτική Επιτροπή:
=>Θα είναι νομικό πρόσωπο ιδιωτικού δικαίου, θα λειτουργεί με τη 

μορφή ανώνυμης εταιρίας και με την επωνυμία “Οργανωτική 
Επιτροπή Ολυμπιακών Αγώνων - Αθήνα 2004 Α.Ε.”

=>Θα λειτουργεί με αμιγή ιδιωτικο-οικονομικά κριτήρια, δεν θα ανήκει 
στον δημόσιο τομέα και το καταστατικό αυτής της Α.Ε. θα διέπεται 
από τη νομοθεσία περί ανωνύμων εταιριών. Η συγκεκριμένη Α.Ε. δεν 
είναι μια εργολαβική ή άλλου τύπου εταιρία, δήλωσε. Θα είναι το 
κέντρο το οποίο θα σχεδιάσει και θα πραγματοποιήσει τη διεξαγωγή 
των Ολυμπιακών Αγώνων.

=>Θα μπορεί να συστήνει, εφ’ όσον χρειάζονται, θυγατρικές εταιρίες:
• για την κατασκευή ειδικών τεχνικών έργων που ανατίθενται στην Α.Ε. 

Αθήνα 2004 με απόφαση του Υπουργικού Συμβουλίου.
• για τη διαμόρφωση της αναγκαίας τηλεπικοινωνιακής και 

ραδιοτηλεοπτικής υποδομής και υποδομής πληροφορικής.
• * για την οργάνωση της φιλοξενίας και την τουριστική υποστήριξη των 

Ολυμπιακών Αγώνων 2004
• για τη διεθνή επικοινωνιακή προβολή των Ολυμπιακών Αγώνων του 

2004 και των συναφών εκδηλώσεων
• Δήλωσε ότι η Διυπουργική Επιτροπή που έχει συγκροτηθεί θα 

πρέπει να βρίσκεται σε συνεχή επαφή με την Οργανωτική Επιτροπή. 
Η Κυβέρνηση όχι μόνο επιθυμεί, αλλά και θέλει να συμβάλει στο 
δύσκολο έργο που επωμίζεται η Οργανωτική Επιτροπή. Από την



πλευρά της η Οργανωτική Επιτροπή μπορεί να καλεί Υπουργούς σε 
συνεδριάσεις της, όταν αυτό κρίνεται αναγκαίο.

• Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης, ο Υπουργός Πολιτισμού 
Ευάγγελος Βενιζέλος προέβη σε αναλυτική παρουσίαση του σχετικού 
Προσχεδίου Νόμου, με βάση το οποίο θεσμοθετείται πάνω σε 
ασφαλή νομική βάση η όλη οργάνωση των Ολυμπιακών Αγώνων και 
μάλιστα με πολύ πρακτικό και συγκεκριμένο τρόπο.

• Μετά την πρώτη αυτή συνάντηση γνωριμίας του Πρωθυπουργού με 
την Οργανωτική Επιτροπή, ο Πρωθυπουργός συνοδευόμενος από τα 
μέλη της μετέβη στο Προεδρικό Μέγαρο και παρουσίασε στον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας τα μέλη της Οργανωτικής Επιτροπής 
(βλ.σχετικό δελτίο Τύπου από Γραφείο Τύπου της Προεδρίας της 
Δημοκρατίας).

• Τέλος, ο Πρωθυπουργός, κατά την αποχώρησή του από το 
Προεδρικό Μέγαρο, προέβη στην ακόλουθη δήλωση προς τους 
δημοσιογράφους:

“Η διοργάνωση των Ολυμπιακών Αγώνων είναι ένα εθνικό θέμα. Δεν 
αφορά τη σημερινή κυβερνητική πλειοψηφία. Αφορά ολόκληρο τον 
ελληνικό λαό. Όλος ο ελληνικός λαός πρέπει να ενταχθεί σ’ αυτή την 
προσπάθεια. Και γι’ αυτό η διοργάνωση των Ολυμπιακών Αγώνων δεν 
μπορεί να υποταχθεί σε καμιά συγκυριακή σκοπιμότητα, δεν μπορεί να 
υποταχθεί σε κομματικές σκοπιμότητες.
Σήμερα είχαμε μια συνάντηση γνωριμίας με την Οργανωτική Επιτροπή 
των Ολυμπιακών Αγώνων - Αθήνα 2004 και συζητήσαμε τον 
προγραμματισμό. Πιστεύω ότι η Επιτροπή θα προχωρήσει γρήγορα και 
αποτελεσματικά.
Θα προχωρήσει γρήγορα και αποτελεσματικά, ώστε να δώσουμε ένα 
νέο περιεχόμενο στον Ολυμπισμό, προκειμένου, μέσω της διοργάνωσης 
των Ολυμπιακών Αγώνων, να αναδείξουμε την ελληνική προσπάθεια 
για ειρήνη και συνεργασία. Ώστε μέσα από την οργάνωση των 
Ολυμπιακών Αγώνων να δείξουμε ότι η Ελλάδα μπορεί να 
πραγματοποιεί, η Ελλάδα μπορεί να πετυχαίνει”.


